
 

Komise pro tvorbu rozpočtu 

 

Komise pracující ve složení Blanka Žánová, David Matuška, Tomáš Kotrč, Michal Konečný a Zdeněk 

Bříza se podílela na sestavení rozpočtu a protože ještě nejsou známy konečné příjmy z dotací NSA, 

doporučuje Valné hromadě: 

1. Přijmout navržený rozpočet na rok 2022, tak jak byl uveřejněn na webových stránkách federace. 

2. Při případném navýšení rozpočtu ze strany NSA nad navrhované částky, posílit rozpočet prioritně 

v následujících oblastech v tomto pořadí: 

a) ŽBL a KNBL 

b) marketink 

c) oblasti ČBF 

d) reprezentace 

e) talentovaná mládež 

3. Vytvořit ve spolupráci s NSA, HLMP a FIBA samostatný rozpočet ME 2022 

 

Zprávu sepsal: Ing. Zdeněk Bříza 

V Praze, dne 22.4.2022 

 

 

 

 


